
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Spojená škola 

internátna 

Topoľčany 

 

Školský rok 

2012/2013 
 

 



OBSAH 

Beseda s Danielom Hevierom 

Bezpečne na internete 

Červené stuţky v našej  špeciálnej škole 

Zo zubára uţ strach nemajú 

Moje budúce povolanie 

Čítanie nás baví 

Zasmejme sa...:) 

Šikovné ručičky 

Ahoj škola, nový svet nás volá 

Vy súťaţíte, my vyhrávame 

Horúce kreslo 

Prvé sv. prijímanie 

Deň matiek 

Rok Cyrila a Metoda 

Bludisko 

Vianočná besiedka 

Noc s Andersenom 

Láska k športu 

Modernizácia vyučovania prišla k nám 

OFDMS- týţdeň plný zábavy a športu 

 

 

 



 

 

Milí žiaci. 

 Školský rok nám ubehol ako voda a blížia sa k nám prázdniny. Od septembra sme spolu zažili veľa 

pekných chvíľ,  podarilo sa nám spoločne dosiahnuť veľa úspechov a dúfam, že ste, milí moji žiaci, hlavne 

získali veľa nových vedomostí a poznatkov.    

  Počas celého roka ste usilovne pracovali a ja musím povedať, že som s vašou prácou veľmi spokojná. 

Úspešne ste reprezentovali školu vo výtvarných, športových a literárnych súťažiach, vynikajúco ste sa 

umiestnili vo vedomostných súťažiach, pripravili ste spolu s pani učiteľkami a vychovávateľkami  mnoho 

pekných akcií, ako napríklad vianočný program, vystúpenie pre mamičky, výstavu vašich prác v galérii 

mesta Topoľčany a veľa, veľa iných.  

Odmenou za vašu prácu na vyučovaní bude vysvedčenie, ktoré  dostanete od pani učiteliek.  Prajem vám, 

aby ste na ňom mali také známky, ktorými potešíte svojich rodičov a budete môcť byť na seba pyšní. 

      Všetci žiaci, malí aj veľkí, sa už určite tešíte na zaslúžený oddych. Konečne budete mať čas na svoje 

koníčky, na hry, na prechádzky a na zábavu podľa svojej chute. Aj všetci spachtoškovia si budú môcť pospať  

bez strachu, že prídu neskoro na vyučovanie!  

      Prajem Vám, aby ste cez prázdniny načerpali veľa 

nových síl a aby sme sa opäť všetci zišli na začiatku nového 

školského roka. Žiakom, ktorí u nás končia školskú 

dochádzku prajem veľa úspechov na odborných školách 

a veľa nových kamarátov. 

Príjemné prázdniny Vám praje riaditeľka 

 

 



 
 

 

 

 

     Aďko prišiel zo školy a hneď mi 

zvestoval: „ Mami, budeme mať v škole 

besedu s Danielom Hevierom, s tým 

spisovateľom, čo ho máš tak rada!“ 

„ Tak to ti teda závidím, ja by som tam tiež 

chcela ísť!“ 

Na druhý deň mi Aďko opäť zvestoval:      

„Mami, máš to vybavené, môžeš prísť na 

besedu aj deťmi z vašej školy.“  Potom mi pozvanie potvrdila aj Aďkova pani 

vychovávateľka.  

        Dohodli sme sa s deťmi a prišiel deň „D 23.4. 2013. Stretli sme sa pred ZŠ 

Škultétyho a presunuli sme sa do 

telocvične, ktorá bola slávnostne 

vyzdobená a pripravená na príchod 

slovenského spisovateľa Daniela Heviera. 

V telocvični bolo veľa detí, ktoré netrpezlivo 

čakali.  

 

Pána Heviera privítala pani riaditeľka 

Bezáková a potom sme besedovali. Pán 

spisovateľ nám porozprával o svojej novej 

knižke KRV alebo krajina V čiže kráľovná Viktória. Je to kniha, ktorú autor napísal 

s deťmi s hemofíliou. Kniha je o chlapcovi Viktorovi, ktorý je tiež hemofilik. Je 

napínavá, môžete si ju prečítať!  
O hemofílii nám porozprával lekár a tiež nám spustil prezentáciu. Na besede 

bolo aj veselo, pán Hevier zahral na keyboarde a zaspieval  veselú pesničku.  Potom 

odpovedal na otázky detí, podpísal nám prinesené knižky a nakoniec sa s nami 

vyfotil. 

Beseda bola úžasná  a odchádzali sme plný dojmov a skvelých pocitov. 

V škole sme si urobili malú rekapituláciu. Prezreli sme si prinesené autorove knihy, 

prečítali sme si zopár príbehov  a celú novú knihu KR. V alebo...  

Veľmi sa nám páčila.                                   
                                                                                      Mgr. Eva Kňazovická 

                                                                                



A čo na to naši ţiaci?  
                                                                                                                                

Robko: 

„Celá beseda bola úţasná. Páčilo sa mi, ţe taký 

skvelý autor napísal knihu spolu s deťmi a ţe 

s nimi spolupracoval. A páčilo sa mi, ţe prišiel 

medzi nás bez nároku na odmenu.“ 

 

Patrik: 

„ Páčilo sa mi, ţe spisovateľ píše také dobré knihy a som bol rád, ţe nám zahral a zaspieval veselú 

pesničku, v ktorej si školník sám rozbíja okná na škole.“ 

 

Natálka: 

„Páčilo sa mi, ţe autor nám čítal úryvok z novej knihy a ţe bol 

veselý a odfotil sa s nami. Mohli sme sa s ním aj porozprávať.“     

 

Miško: 

„Páčili sa mi poučné príbehy o krvinkách. Daniel Hevier  pekne  

spieval.“ 

 

Majka: 

„Ľúbili sa mi pesničky a príbehy o hemofílii.“ 

Marek: 

„Dozvedel som sa veľa o chorobe hemofílii, o ktorej som dovtedy nikdy nepočul.“      

 

Miško: 

„Veľmi sa mi páčila atmosféra na besede. Bolo tam rušno a veselo.“  

 

Maja: 

„Dozvedela som  sa ako ţijú spisovatelia, ako píšu 

a tvoria svoje knihy.“   

 

 

 

 

 

 



Bezpečne na  

internete... 

                                     
bola  téma besedy, ktorej sa zúčastnili žiaci 

druhého stupňa Spojenej školy internátnej 

na Tovarníckej ulici v Topoľčanoch. Konala 

sa za  prítomnosti por. Ing. Márie Paškovej, 

príslušníčky z  oddelenia prevencie 

kriminality policajného zboru SR.   

 

V úvode si vypočuli zaujímavosti z činnosti polície a oboznámili sa s príkladmi páchania 

niektorých priestupkov, či trestných činov zo strany školskej mládeže.  Dozvedeli sa, že svet 

počítačov môže predstavovať pre deti veľké nebezpečenstvo.  

 

Žiakov zaujímalo ako postupovať pri ochrane pred zasahovaním 

do cudzích údajov, zneužívaním, zosmiešňovaním, ohováraním a  

vydieraním. Otázky sa dotýkali hlavne vedomého rozpoznávania 

nebezpečenstva pri komunikácii na internete. 

 

Na príkladoch správania oviec, zo seriálu Ovce.sk., sa spoločne 

zamýšľali nad svojim vlastným správaním aby sa nestali obeťami 

trestného činu, keď sa s nejakým prípadom ohrozenia skutočne 

stretnú.  

                                                                                      

                                                                                                                                    

                                                                              PaedDr. Mária Fabšíková                                    

 

 

 

 

 

 

 

 



 
V mesiaci septembri 2012 sa ţiaci našej spojenej školy internátnej 

zapojili sa šiesteho  ročníka celoslovenskej kampane Červené stuţky, ktorú organizovalo 

Gymnázium sv. Františka z Assisi v Ţiline, s podporou  MŠVVaŠ SR,  KŠÚ v Ţiline a 

Kancelárie WHO na Slovensku.   

Plagát kampane bol umiestnený na viditeľnom mieste na chodbe školy, aby sa všetci 

mohli oboznámiť s jej cieľom a harmonogramom. Okrem nových znalostí,  ktoré kampaň 

povaţuje za najúčinnejší prostriedok boja proti 

AIDS, sa ţiaci upriamili aj na získanie niektorej 

z hlavných cien. Vďaka tomu sa rozbehla 

výtvarná súťaţ na tému: „Červená stuţka“. Tejto 

úlohy sa deti s radosťou zhostili. Mali nakresliť 

pohľadnicu v skutočnej veľkosti a tak prispieť 

k spoločnému cieľu kampane.  

Ţiaci vyšších ročníkov sa zúčastnili  aj série 

prednášok a besied na témy: HIV/AIDS, látkové a 

nelátkové závislosti, duševné zdravie a 

obchodovanie s ľuďmi. Spoločne si pozreli 

odborné DVD a diskutovali na dané témy. Od 

pani psychologičky Mgr. Hanákovej, sa dozvedeli veľa uţitočných informácií najmä o tom, 

aké riziká so sebou nesie predčasný pohlavný ţivot a neviazané správanie. Veľa otázok padlo 

aj pri rozhovore  s PhDr. Pilkovou, o obchodovaní s ľuďmi, keď sa spoločne zamýšľali  nad  

rizikami práce v zahraničí.  

V októbri kampaň pokračovala  súťaţou s názvom Aktivita pre Červené stuţky 2012 - Deň 

duševného zdravia.  

Celoslovenskú výtvarnú súťaţ na tému: „Červená stuţka“  ţiaci ukončili v novembri veľmi 

peknými a nápaditými prácami, ktoré zhotovili rôznymi výtvarnými technikami.  

Kampaň Červené stuţky vrcholila 1.decembra  - na Svetový deň boja proti AIDS, 

celodenným  nosením červených stuţiek, čím sa 

tento deň pekne zviditeľnil.  

Ku propagácii  všetkých aktivít  našich ţiakov 

prispela aj spolupráca s médiami a zverejnenie na 

webovej stránke školy. 

                                                                                                           

                                PaedDr. M. Fabšíková, učiteľka
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Zubár – slovo, ktoré naháňa strach. Dentálna hygienička – to uţ znie priateľskejšie. 

Jedna z nich, pani Anna Sloviaková, nedávno navštívila našu  Spojenú školu internátnu na 

Tovarníckej ulici v Topoľčanoch, aby sa porozprávala s deťmi o ústnej hygiene.  

Pri návšteve dentálnej hygieničky sa ţiaci oboznámili s problémami, ktoré vznikajú 

zanedbávaním neošetreného zubného kazu.  

Dozvedeli sa, ţe dentálna hygienička je vlastne 

vyštudovaná odborníčka - poradkyňa, ktorá 

skontroluje naše zuby, upozorní nás na 

konkrétne problémy a dá nám presný návod na 

to, ako sa o svoj chrup starať. 

 

Pani hygienička na veľkej makete 

chrupu  priamo predviedla ţiakom ako si 

správne umývať zuby, poukázala na rôzne 

zlozvyky u detí, pripomenula dôleţitosť ústnej 

hygieny  a správnej ţivotosprávy.  

 

Preventívna návšteva  dentálnej hygieničky v prostredí našej školy má svoj význam. 

V priamej diskusii deti neskrývali ţe majú z lekára- zubára strach. Preto sa radšej zubným  

prehliadkam vyhýbajú. Dentálna hygienička povzbudila deti, aby sa nebáli navštíviť zubnú 

ambulanciu a  nechali si skontrolovať zúbky aspoň 2x ročne. Na konci stretnutia dostali všetci 

ţiaci odmenu v podobe ústnej vody a zubnej kefky. 

                                                                                               

 

     

 

 

 

 



 

                         

 

 

            

 

 

 

 

                                                                                                                                     

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Aké povolanie som si vybral a čo budem robiť keď skončím školu? 

Mám svoje predstavy za čo sa dá vyučiť. Dlho som sa rozhodoval. Nakoniec som si zistil, 

čo by som chcel naozaj robiť. Najviac by sa mi páčilo, keby som bol murár. Hlavne že si 

zarobím, aby sa mi dobre žilo. Budem bývať na internáte so spolužiakom zo školy. 

Neľutujem, že som sa tak rozhodol a na novú školu a spolužiakov sa teším.                 

                                                                                                  Milan Lacko, žiak 9. ročníka 

 

Kam ďalej... 

Chcela by som byť kuchárka, ale to nikdy nebudem, lebo mi to nedovolia rodičia. Chcú, aby som bola 

skladníčka. Keď sa stanem skladníčkou, tak pôjdem si hľadať robotu. Preto som sa rozhodla, že pôjdem 

za skladníčku. Myslím, že ma to bude  baviť a že si dobre zarobím. Chcela by som, aby som mala pekný 

život a rodinu. Som rada, že som sa dobre rozhodla.     

                                                                                                                 Denisa Dunková, žiačka 9.ročníka 

 



 

 

Aj tento rok pozval škriatok Miško Kniţko, 

ktorý ţije v našej školskej kniţnici, všetky deti 

na dobrodruţnú cestu rozprávkovým svetom. 

Prečítali si niektoré zaujímavé kniţky, spoznali 

nových rozprávkových hrdinov a aspoň na chvíľu sa ponorili do 

zázračného sveta fantázie. Plnili zaujímavé úlohy, v ktorých mohli 

prejaviť svoju kreativitu, šikovnosť a zdokonaliť si svoje čitateľské 

zručnosti. 

 

 

 

                            

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Čítanie ma baví. 

Naša trieda sa zapojila do čítania kníh. Mne sa páčila kniha Hrdinsky zápisník. Boli tam vtipné postavy chlapcov, čo boli 

veľmi dobrí kamaráti. V škole stále vymýšľali nejaké bláznovstva. Často sa stalo že sa aj pohádali ale dobrí  kamaráti sa 

udobria. Raz  vystrojili takú somarinu, že keď napadalo veľa snehu strčili do neho mladšieho spolužiaka tak, že vypadal 

ako snehuliak.  

Kniha Africky zápisník sa mi  páčila najviac. Spisovateľ Ľudo Ondrejov   sa vybral hľadať zviera, ktoré sa podobá človeku. 

Našiel jeden africký kmeň kde našiel jedného človeka, ktorý mu  pomáhal a sprevádzal ho v jeho badaní po gorile a tak 

spolu bok po boku cestovali po Afrike. Ale si to všetko vymyslel. 

Z histórie Slovenska som sa zase dozvedel niečo o svojej rodnej krajine. Som rád že Slováci majú svoju samostatnosť. Lebo 

podľa mňa sme hrdým krajom, ktorý patri do Európskej únie. Viem, že keď dospejem, budem môcť slobodne cestovať po 

celej zemi a po všetkých štátoch a mestách na zemi.   

                                                                                                                                  Števo Kotlár, 9.r.  šk.r.2012/2013      

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Móricko prišiel zo školy 

domov s mokrými nohavicami 

od kolien dolu. 

- Čo sa ti stalo? Spadol si 

do potoka? - pýta sa matka.  

- Ale, nie hrali sme sa s 

kamarátmi na psov.  

- No a ?  

- A ja som bol stĺp... :) 

 

„Slečna, bývate 

sama?“ „Áno, 

odkiaľ to viete?“ 

„Ha, s takým 

ksichtom!“ 

 

Príde bezzubý k 

zubárovi, sadne si 

do kresla, otvorí 

ústa a povie: 

„Prvý apríl!“ 

 

Popoluška sa chystá na 

ples. Otvorí prvý oriešok, 

nenájde v ňom nič. Otvorí 

druhý a zase nič. Otvorí 

tretí oriešok,  

z neho vylezie červík, 

ţmurkne na ňu a povie: 

„Trapas, čo?!“ 

 

V škole: 

„Joţko videl si uţ 

ďatla?” 

„Áno v telke.” 

„A v lese ešte nie?” 

„Nie prosím, my telku 

do lesa nenosíme.” 



 

Šikovné ručičky... 

 

 

 



 
 

 

Naši deviataci Ondrej Rác, Sabína Kotlárová, Štefan Kotlár, Nikolaj Kotlár, 

Nikola Dunková, Denisa Dunková, Jozef Némth, 

Ondrej Ďurica a Milan Lacko dňa 28.6.2013 

naposledy zasadnú do lavíc v našej škole.  

Kým iný po nás prídu v tejto vzácnej chvíli, radi 

by sme sa my, deviataci, s vami rozlúčili. Čas 

jediný sa zastaviť nedá, chveje sa nám hlas, ako 

kŕdeľ husí rozpŕchne sa i naša trieda. Prvé kroky 

v škole robili sme vedení láskou našej pani 

učiteľky, snaha ktorej určite márna nebola: dni 

radosti, roky práce, aj chvíľa váţna. Priateľstvo 

v triede, kolotoč kaţdodenný, ospalé rána, čas výuky v záujme nášho blaha, to 

všetko pomaly končí. Ďakujeme všetkým učiteľom za kaţdú minútku, čo ste nám 

dali, za to, ţe sme Vás hnevali a Vy ste sa aj tak na nás vţdy usmievali, za Váš 

nekonečne trpezlivý pohľad, za dobrú vôľu brať na naše kúsky ohľad. Ďakujeme 

aj tým, ktorí nám roky triedu upratovali a všetkým, čo si nás budú pamätať.  

                                                                                                Vaši deviataci 

 

 

 



 

 

Výtvarné súťaže: 

Mestská polícia, naša pomoc a ochrana 

1. miesto Dominik Helebrand 

Európa v škole- obvodné kolo 

Marcelka Palová 

Kolektív II. variantu B 

Pod vodou 

3. miesto Henrieta Murková 

Čestné uznanie: Amanda Kováčová,  

                          

Vedomostné súťaže: 

„Mladý záchranár”- súťaţ Červeného kríţa- 1. miesto 

kolektív žiakov 6. a7. ročníka 

Olympiáda Levice 

1.miesto: Slovenský jazyk -Štefan Kotlár 9.roč 

1.miesto: Matematika- Ondrej Rác 9.roč 

1.miesto: Biológia- Nikolaj Kotlár  9.roč 

 

Recitačné súťaže: 

Nová Ves nad Ţitavou- krajské kolo  

3. miesto JeniferPalová 

Otvorené srdcia- Povaţská Bystrica 

2. miesto Mária Godálová 

3. miesto JeniferPalová 



 

 

Tento rok sa do nášho horúceho kresla posadila naša pani 

zástupkyňa Mgr. Mária Gaálová.  

 

 

 

1. Kedy ste sa rozhodli pre povolanie učiteľky? neskôr zástupkyni... 

 Hmm,  hneď ako som skončila prvý ročník ZŠ som hovorila, ţe budem učiteľka. A keď     

som bola na II. stupni ZŠ, veľmi som si obľúbila slovenský jazyk a chcela som ho vyučovať. 

A to my vydrţalo aj počas štúdia na strednej škole. 

 

2. Baví Vás byť pani zástupkyňou? 

Ha, ha, ha.... 

 

3. Hnevá Vás niekedy pani riaditeľka? 

Samozrejme.  /Bude to asi čítať aj ona, tak to musím vylepšiť/. Ona ma v podstate nehnevá, 

akurát sa stane, ţe máme na veci odlišný názor, ale to patrí k ţivotu. Nakoniec sa však  

dokáţeme vţdy dohodnúť a to je podstatné. 

 

 

4. Ste spokojná so svojimi kolegyňami a kolegom??? 

Zaujímavá otázočka!!!!  Niektorých kolegov mám výborných, niektorých lepších a niektorých 

proste „kolegov.“   

 

 

5. Aký je váš najkrajší zážitok so žiakmi?A nepríjemný? 

Jej, tých pekných záţitkov je  kopec, to by tento časopis bol poriadne rozsiahly. A zlých mám 

tieţ. Raz, počas hodiny TEV, sa mi  „kvalitne „skryli dvaja  chlapci a ja som sa veľmi bála. 

Ale nakoniec to dobre dopadlo a našli sme ich.  

 

      7. Tešíte sa na prázdniny? 

Joj, a ako veľmi...... 



 

 

Naši ţiaci prijali tento rok po prvýkrát Pána Jeţiša do svojho 

srdca. Ich celoročná príprava bola zavŕšená 26.mája 2013, kedy sa 

kostole sv. Gorazda konala slávnosť 1. sv. prijímania.  

Vďaka tejto slávnosti naši ţiaci získali nové záţitky, s ktorými sa 

chcú podeliť s nami.  

A s kým sme to teda preţívali slávnosť prvého svätého prijímania? 

Drahomíra Helebrandová 

Anička Olachová 

Barbora Langerová 

Patrik Rác 

 

 

Moje prvé sväté prijímanie bolo veľmi pekné. Páčilo sa mi, ako deti 

čítali prosby a niesli obetné dary. No čo sa mi najviac páčilo bolo, ţe 

som po prvýkrát prijala Eucharistiu.  

 

                                           Drahomíra Helebrandová, ţiačka 5. ročníka 

 

 

Chcem sa hlavne poďakovať našej pani učiteľke Mgr. D. Haninovej, ktorá ma celý rok svedomito 

pripravovala na   moje prvé sv. prijímanie. Bolo krásne od začiatku aţ do konca. Fotila som sa pred 

oltárom, a hlavne mala som krásne šaty.                                                                                         

 

                                                                                                     Barborka Langerová, ţiačka 6. ročníka 

 

Prvé sväté prijímanie bolo veľmi pekné, avšak pred prvou sv. 

spoveďou som mal trému a strach, pretoţe doposiaľ som 

nepatril medzi poslušných ţiakov. No pán farár mi s pomocou 

Pána Jeţiša všetko odpustil. Odteraz som len a len dobrý....:) 

                                                  Patrik Rác, ţiak 7. ročníka 



 

 

 
Druhá májová nedeľa je dňom, 

kedy si pripomíname sviatok všetkých 

matiek. V tento deň otvoríme srdcia 

dokorán, aby sme s láskou vyjadrili 

svoje poďakovanie našim mamám ešte vrúcnejšie ako inokedy. V tento deň si 

uvedomíme o to viac, čím je pre nás naša mama. Bytosť krehká, no silná 

zároveň, plná lásky, dobra, obetavosti, odhodlania, trpezlivosti, rozdávajúca 

sa svojej rodine. Ţiadne slová nemôţu vyjadriť veľkosť citu, ktorý k našim 

mamám cítime. 

Aj naši ţiaci si uctili svoje mamičky dňa 20. 5. 13 a poďakovali im za 

ich lásku a opateru besiedkou venovanou Dňu matiek. Pripravili si pre svoje 

mamičky program plný spevu, tanca, poézie, hudby či hovoreného slova. 

Slová vďaky zneli rovnako z úst tých najmenších ako aj najstarších ţiakov. 

Kaţdé číslo programu sršalo úprimnosťou, lebo vyvieralo priamo zo srdiečok 

detí. 

 



 

 

 

 

 

 
Mesiac máj sme v našej škole venovali 1150. výročiu príchodu dvoch 

významných osobností našich dejín „Cyrila a Metoda”, ktorí poloţili na 

našom území základy kresťanstva, písomníctva a kultúry. Naša škola si 

dala za cieľ spoznávať historické korene nášho národa, pramene jeho 

kultúry a vzdelanosti, ako aj historický význam pre nás a našich predkov. 

Prostredníctvom rôznych výtvarných, tvorivých aktivít a násteniek k danej 

téme, ktoré  pripravili pre ţiakov naše pani učiteľky Mgr. Haninová, Mgr. 

Korcová a Paedr. Fabšiková a  pútavého rozprávania a prezentácie 

veľadôstojného pána farára Dúbravického sme sa dozvedeli veľa o ţivote 

týchto svätcov, o ich posolstve, o panovníkoch Veľkej Moravy a šírení 

kresťanstva, kultúry a písomníctva na našom území. 

 



 

Bludisko 

Pomôž kocúrovi Maťovi nájsť svojho kamaráta psíčka 

Malibu....:)  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://abeceda-pismen.fotopulos.net/hlavolamy-pro-deti/5.pdf#page=1
http://abeceda-pismen.fotopulos.net/hlavolamy-pro-deti/5.pdf#page=1
http://abeceda-pismen.fotopulos.net/hlavolamy-pro-deti/5.pdf#page=1


 

 

„Sme len deti, srdce veľké máme a s tým srdcom 

veľkým, darčeky chystáme. Spievať vám budeme 

radostne, veselé, koledy, básničky s láskou Vám 

povieme.“  

Týmito milými a hrejivými slovami začali ţiaci svoje vianočné vystúpenie venované 

ich najmilším osobám – rodičom. Dňa 21.12.13 sa v našej škole uskutočnila 

vianočná besiedka,  krásny a precítený program plný vianočných piesní, tancov či 

scénok v podaní našich ţiakov. Rodičia si teda postupne odbaľovali svoje darčeky, 

ktorých hodnota je jednoducho nevyčísliteľná. Veď čo je krajšie, ako vidieť 

svoje vlastné dieťa stojace na javisku s hrčou v krku recitujúc naučený text. 

Nechýbali krásne koledy, básne, či scénky.... Odpoveď nájde kaţdý hlboko vo 

svojom srdci. Ďakujeme za účasť na našom predstavení a ţeláme všetkým  krásne 

a poţehnané vianočné sviatky!  

Mgr. D. Haninová 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

V piatok 5. apríla sa v našej školskej 

kniţnici opäť uskutočnilo úspešné 

medzinárodné podujatie Noc s Andersenom 

2013. Naša pani učiteľka Ondrašková a jej 

dvorná asistentka pani učiteľka Juričková 

pripravili nocľaţníkom zaujímavé úlohy a bohatý 

program, ktorý ich poučil aj zabavil. Nechýbala 

tradičný perníkový koláč, ktorý chutil výborne. 

Zaţili noc plnú zázrakov a rozprávkových 

kúziel. Naše nočné záţitky sú určite jedinečné 

a neopakovateľné. Nie nadarmo sa hovorí, ţe „Noc má čarovnú moc“.   

Ako sa páčila ţiakom noc v našej kniţnici prezradila Adrianka Karvayová: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

„Noc s Andersenom bola perfektná. Páčilo sa mi, ako 

sme si na začiatku  prečítali niektoré rozprávky , 

a potom sme museli splniť rôzne veci. Najlepšie boli 

súťaže, pretože náš tým vyhral a dostali sme pekné 

odmeny, ako aj večerné posedenie pri čaji s perníkovým 

koláčikom. No a to najlepšie bolo, že sme išli spať 

neskoro :)Bola to bomba :) Už sa teším na budúci rok!” 



 

 

 

 

Športová olympiáda v Leviciach 

     Uţ tretí rok sa konala v Leviciach Športová olympiáda, ktorá je určená pre 

ţiakov špeciálnych škôl Nitrianskeho kraja. Termín konania tohtoročnej 

olympiády nebol stanovený náhodne na Deň 

sv. Valentína, niesol sa v duchu spojenia 

lásky a športu= láska k športu. 

     Ţiaci súťaţili v rôznych športových 

disciplínach ako je skok z miesta, hod 

plnou loptou, ľah- sed za minútu a 

obľúbený futbal. Kaţdé druţstvo na 

začiatku tejto akcie dostalo farebné 

dresy, čím sa súťaţ nielen spestrila, ale aj 

sprehľadnila, a dres bol zároveň pekným 

darčekom pre kaţdého súťaţiaceho. Ešte 

predtým ako začali ţiaci súťaţiť, nás 

všetkých potešilo milé kultúrne podujatie študentiek PaSA z Levíc. Nechýbala ani 

zdravotná sluţba, ktorú zastupoval Územný spolok Slovenského Červeného kríţa 

v  Leviciach. Študenti, dobrovoľníci SČK,  nám na jednom stanovišti predviedli 

ukáţky prvej pomoci. Tento rok bol oproti predošlým ročníkom výnimočný aj 

zaradením  netradičných stanovíšť, kde si športovci nechali pomaľovať tváre, 

ozdobiť ruky tatoo šablónami, či mohli vytvoriť pre 

svoje lásky milú Valentínku.  

Z našich ţiakov sa olympiády zúčastnili ţiaci 8. a 9. 

ročníka, ktorí sa celkovo umiestnili na 8. priečke 

v súťaţi medzi školami. V jednotlivcoch sa na 1. 

mieste v hode plnou loptou umiestnil Ondrej Ďurica. 

Za predvedené výkony chlapcom ďakujeme. 

                                                                Mgr. M. Bátovský 



 

      

 

 

 

 

  

 

 

Na začiatku školského roka 2012/2013 naša škola zakúpila dve 

novučičké interaktívne tabule, čím sa pre našich ţiakov stalo vyučovanie 

príťaţlivejšie, zrozumiteľnejšie, prístupnejšie a pútavejšie. 

Práca na interaktívnej tabuli pomáha ţiakom rozvíjať predstavivosť, 

sústrediť sa viac na prácu, je motiváciou k objavovaniu a poznávaniu nových 

poznatkov. Interaktívne tabule nám tak prispeli k modernizácii celého 

vyučovacieho procesu vo všetkých  predmetoch, ako aj vo výchovno-

vzdelávacom procese školského klubu detí, školského internátu a záujmových 

krúţkov. 

 



 

      

Posledné roky sa stalo na našej škole pravidelnosťou, ţe všetky športové aktivity, ktoré trvajú 

počas roka vyvrcholia na školskej olympiáde, ktorá sa koná v júni. Aj tento rok sme 

slávnostne otvorili týţdeň olympijského festivalu detí 

a mládeţe Slovenska.  

     Pod heslom „Rýchlejšie, vyššie, silnejšie, čestne a v 

priateľstve“ pokračuje uţ šiesty ročník Olympijských 

festivalov detí a mládeže Slovenska (OFDMS). Z 

iniciatívy Slovenského olympijského výboru ho 

spoločne vyhlásili Ministerstvo školstva, vedy, 

výskumu a športu SR, Zdruţenie miest a obcí 

Slovenska, Slovenská asociácia športu na školách a 

samosprávne kraje v SR. Záštitu nad projektom prevzal 

prezident Slovenskej republiky Ivan Gašparovič. 

 OFDMS treba chápať ako celoročný program, ktorý 

vţdy na konci jednej etapy (školského roka) veľkolepým 

finálovým zakončením len vyvrcholí.   

      Po zloţení olympijského sľubu a zapálení pochodne 

sme športovali v desiatich disciplínach šitých na mieru 

kaţdému ţiakovi. Ţiaci boli rozdelení do troch kategórií, 

preto sme udelili prvé, druhé a tretie miesto na I. stupeň, 

II. stupeň, dievčatá a spojené varianty B a C.  
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